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PROTOKÓŁ NR LII/22  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 26 maja 2022 roku, 

które odbyło się w trybie zdalnym 

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pani Agnieszka Wasińska    - przewodniczący komisji  

2. Pan Sebastian Jasiński    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk    - członek komisji  

4. Pan Łukasz Dybka   - członek komisji  

5. Pani Joanna Kacała     - członek komisji 

6. Pan Grzegorz Mielczarek     - członek komisji  

7. Pan Krzysztof Sola   - członek komisji 

8. Pan Andrzej Stępień   - członek komisji  

9. Pan Henryk Wojcieszak   - członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:   

1. Pan Marek Kieler   - Starosta Wieluński  

2. Pani Katarzyna Olejnik    - Dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli  

  Ledóchowskiej w Komornikach 

3. Pani Emilia Łaniewska   - Dyrektor DPS w Skrzynnie  

4. Pani Patrycja Świtalska   - Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

  Społecznych w/m 

5. Pan Przemysław Krężel   - Skarbnik Powiatu  

Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie LII posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LI posiedzenia komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach za rok 2021. 
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6. Sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie za rok 2021. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Czarnożyły na realizację 

zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4534E Czarnożyły-Gromadzice” 

realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrówek na realizację zadania  

pn.: „Remont (odnowa) drogi powiatowej nr 4537E od DK 45-Okalew” 

realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pątnów na realizację zadania  

pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Małe i Załęcze 

Wielkie, gm. Pątnów” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  

12. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

13. Zamknięcie LII posiedzenia komisji. 

Pkt 1 

Otwarcie LII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji otworzyła  

LII posiedzenie komisji. Powitała członków komisji, zaproszonych gości  

i protokólantkę.  

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji sprawdziła listę 

obecności. Poinformowała, że na 9 członków komisji w posiedzeniu uczestniczy 8. 

Nieobecny jest radny Krzysztof Sola. Stwierdziła prawomocność obrad. 
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Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że proponowany porządek obrad radni otrzymali w formie elektronicznej. 

Poinformowała, że w dniu wczorajszym na dysku został zamieszczony do 

zaopiniowania jeszcze jeden projekt uchwały. Oddała głos Staroście Wieluńskiemu.  

Pan Marek Kieler – Starosta Wieluński zwrócił się z prośbą o zaopiniowanie 

przez Komisję Budżetu, Zdrowia i Gospodarki projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu. Powiedział, że Zarząd Powiatu oczekuje od Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki, aby wyznaczyła swojego przedstawiciela do składu Komisji 

Konkursowej. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zaproponowała, aby 

punkt pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu” 

wprowadzić jako pkt 7. Wskazała, że kolejne punkty ulegną przesunięciu o jeden. 

Następnie zapytała czy do przedstawionego porządku posiedzenia są jeszcze jakieś 

inne uwagi.  Nikt się nie zgłosił. Zapytała, kto jest „za” przyjęciem porządku 

posiedzenia wraz z zaproponowaną zmianą. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 6 głosami „za” przyjęła porządek obrad wraz ze zmianą polegającą na 

wprowadzeniu pod numerem 7 punktu pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu” (głosowało 6 członków komisji; nieobecni: radny Łukasz 

Dybka, radny Krzysztof Sola i radny Andrzej Stępień). 

Przyjęty porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie LII posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LI posiedzenia komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach za rok 2021. 

6. Sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie za rok 2021. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Czarnożyły na realizację 

zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4534E Czarnożyły-Gromadzice” 

realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrówek na realizację zadania  

pn.: „Remont (odnowa) drogi powiatowej nr 4537E od DK 45-Okalew” 

realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pątnów na realizację zadania  

pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Małe i Załęcze 

Wielkie, gm. Pątnów” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  

13. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

14. Zamknięcie LII posiedzenia komisji. 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z LI posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że protokół z poprzedniego posiedzenia komisji udostępniony został w formie 
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elektronicznej. Zapytała czy są uwagi do treści protokołu. Nikt się nie zgłosił. Poddała 

pod głosowanie protokół nr LI/22. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 6 głosami „za” przyjęła protokół z LI posiedzenia komisji (głosowało  

6 członków komisji; nieobecni: radny Łukasz Dybka, radny Krzysztof Sola i radny 

Andrzej Stępień).  

Pkt 5 

Sprawozdanie z działalności Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach za rok 2021. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Katarzynę Olejnik. Wskazała, że radni sprawozdanie w ww. sprawie otrzymali  

w formie elektronicznej i mogli się z nim zapoznać. Zapytała czy są pytania. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytała, kto jest za przyjęciem sprawozdania z działalności Domu 

Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2021. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 5 głosami „za” przyjęła sprawozdanie z działalności Domu Dziecka  

im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2021 (głosowało  

5 członków komisji; nieobecni: radny Łukasz Dybka, radny Sebastian Jasiński, radny 

Krzysztof Sola i radny Andrzej Stępień).  

Pkt 6 

Sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

za rok 2021. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Emilię Łaniewską – Dyrektora DPS. Zapytała czy do przedłożonego sprawozdania są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytała, kto jest za przyjęciem sprawozdania  

z działalności DPS w Skrzynnie za rok 2021. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” przyjęła sprawozdanie z działalności Domu Pomocy 
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Społecznej w Skrzynnie za rok 2021 (głosowało 7 członków komisji; nieobecni: radny 

Sebastian Jasiński i radny Krzysztof Sola).  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji zgłosił problem z połączeniem  

ze stroną internetową isesja.pl. Poinformował, że kontaktował się z nim telefonicznie 

radny Jasiński i zgłaszał ten sam problem. 

Pkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podała, że projekt 

uchwały w ww. sprawie wraz z uzasadnieniem radni otrzymali wczoraj. Zapytała czy 

w tym punkcie ktoś chciałby zabrać głos.  

Do zdalnego posiedzenia Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady 

Powiatu w Wieluniu dołączył radny Krzysztof Sola.  

Pan Marek Kieler – Starosta Wieluński poinformował, że Zarząd Powiatu  

w Wieluniu uchwałę w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu  

w ww. sprawie podejmie w dniu 30 maja. Przedstawił skład Komisji Konkursowej,  

a następnie zwrócił się do Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki z prośbą  

o wybranie ze swojego grona przedstawiciela Komisji Konkursowej. Zapytał radnego 

Borczyka czy chciałby pracować w Komisji Konkursowej. Wskazał, że radny ma już 

doświadczenie w tym zakresie, ponieważ był w poprzednim konkursie. Wyjaśnił,  

że sytuacja szpitala jest bardzo dynamiczna, pojawiają się różnego rodzaju 

problemy, które trzeba na bieżąco rozwiązywać i chcielibyśmy aby osoba kierująca 

szpitalem całkowicie była związana z zakładem, pracowała z pełną 

odpowiedzialnością na rzecz szpitala, w pełnym umocowaniu w jego strukturze.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała radnego 

Waldemara Borczyka czy wyraża zgodę.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji podziękował Staroście za 

zaufanie. Powiedział, że należy do ludzi dość radykalnych i na pewno będzie miał 

wiele pytań do kandydatów na stanowisko Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu, nie raz 
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mogą być to pytania niewygodne. Oświadczył, że bardzo zależy mu na szpitalu  

i zastanawia się czy jego kandydatura jest dobra. 

Pan Marek Kieler – Starosta Wieluński powiedział, że z tego właśnie 

powodu zgłosił jego kandydaturę. Wskazał, że radny Borczyk ma już pewne 

doświadczenie, bo pracował w komisji konkursowej i widział jak to wygląda. Zwrócił 

się do Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki z prośbą o poparcie zgłoszonej przez 

niego kandydatury, jeżeli radny wyrazi zgodę.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji przyjął propozycję Starosty. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

inne kandydatury. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu w składzie: Krzysztof Dziuba, Krystyna Miśkiewicz, Henryk 

Wojcieszak, Waldemar Borczyk, Maria Zarębska.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 7 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 8 członków komisji; nieobecny 

radny Sebastian Jasiński).  

Pkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Czarnożyły  

na realizację zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4534E Czarnożyły-

Gromadzice” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Pkt 9  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrówek  

na realizację zadania pn.: „Remont (odnowa) drogi powiatowej nr 4537E  

od DK 45-Okalew” realizowanego w ramach  

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 
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Pkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pątnów na realizację 

zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Małe 

i Załęcze Wielkie, gm. Pątnów” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zaproponowała, 

aby punkty 8, 9 i 10 komisja omówiła łącznie, ponieważ dotyczą one udzielenia 

pomocy finansowej gminom na zadania drogowe. Oddała głos Skarbnikowi Powiatu. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu przypomniał, że na poprzedniej 

sesji Rada Powiatu głosowała nad udzieleniem dotacji dla ww. trzech gmin  

w wysokości 120 tys. zł nie znając jeszcze wyników przetargów budowy tych dróg. 

Wówczas kwoty były podane na podstawie wcześniejszych kosztorysów. Podał,  

że w tym miesiącu odbyły się przetargi i niestety w każdej z tych gmin budowa tych 

dróg oscylowała na poziomie około 1.700.000 zł. Dotacja na te zadania dla każdej  

z gmin to 960 tys. zł, czyli w sumie do podziału jest kwota około 740 tys. zł, tj. około  

370 tys. zł na każdą jednostkę. Wskazał, że w przypadku gminy Czarnożyły ta kwota 

będzie większa, ponieważ udział własny wyniósł 746 tys. zł, czyli do podziału kwota 

wynosi ponad 373 tys. zł. Poinformował, że Zarząd Powiatu podjął decyzję, aby 

zrobić jednak te drogi i zwiększyć pomoc finansową powiatu do tych kwot. Dodał, że 

w przypadku gminy Ostrówek na moment złożenia projektu uchwały nie był jeszcze 

wyłoniony nadzór nad tą drogą. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

radnemu Grzegorzowi Mielczarkowi.  

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji powiedział, że rozumie, że 

będzie zaciągany kredyt, bo nie ma środków. Przypomniał też, że będzie nakładka 

asfaltowa z Wiktorowa do Naramic. Podał, że tam będzie finansowanie z Urzędu 

Marszałkowskiego rzędu 450 tys. zł. Zapytał czy na to zadanie też będzie zaciągany 

kredyt. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu wyraził nadzieję, że ta droga 

jeżeli dojdzie do skutku i tak Rada Powiatu zadecyduje, będzie finansowana z kwot 

poręczeń. 
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Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał o jaką kwotę Rada 

Powiatu będzie zadłużać powiat podnajmując te decyzje. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że proponuje się 

zwiększenie emisji obligacji o kwotę 1 mln. zł, czyli kwota przychodów z tytułu emisji 

obligacji będzie teraz wynosiła 5 mln. zł, a nie 4 mln. zł, jak zakładane było przy 

uchwalaniu budżetu. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji dopytał czy obligacje są już 

wypuszczone, czy to jest pieniądz papierowy.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że nie są. 

Wyraził nadzieję, że w czerwcu zajmie się tworzeniem specyfikacji istotnych 

warunków zamówienia dotyczących emisji obligacji. Powiedział, że na razie środki 

finansowe na koncie powiatu są, więc nie ma potrzeby żeby zaciągać w tym 

momencie dług.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał Skarbnika Powiatu czy ma 

orientację, po obecnych zmianach wysokości oprocentowania stóp w bankach, jaki 

będzie koszt tych obligacji i jak zmieni się w związku z tym obsługa zobowiązań. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu wyjaśnił, że obsługa długu  

w obligacjach będzie zależeć od dwóch czynników, tj. od marży, która będzie 

przedmiotem przetargu tych obligacji oraz stawki WIBOR, w tym przypadku 6M. 

Dodał, że nie sprawdzał ostatnio, jaka jest stawka WIBOR, natomiast kwoty marży 

oscylowały na poziomie 1,10 – 0,9% i do marży trzeba dodać wielkość WIBOR.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał Skarbnika Powiatu czy 

oszacował koszt emisji obligacji. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że taki koszt by 

wystąpił, jeżeli powiat korzystałby z firmy doradczej przy emitowaniu obligacji, 

natomiast jeżeli będziemy to robić sami, dodał, że ma nadzieję, że sam to 

przeprowadzi, to takich kosztów nie powinno być. Wskazał, że koszty emisji obligacji 

powinny zamknąć się tylko i wyłącznie w stopach procentowych. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji stwierdził, że w obecnym czasie, 

w obecnej sytuacji kraju, wielkim ryzykiem jest zadłużanie i zaciąganie kredytów. 

Powiedział, że wszyscy obserwujemy jak szaleje inflacja, a to również będzie miało 

wpływ na finanse powiatu i żebyśmy nie stanęli w takiej sytuacji, że będziemy 

zaciągać kolejne kredyty, żeby móc funkcjonować jako administracja powiatowa.  
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Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

radnemu Waldemarowi Borczykowi.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji oświadczył, że zaskakują go 

pytania radnego Stępnia. Wskazał, że jesteśmy po przetargu i zaczęło brakować 

środków, bo podrożały niektóre materiały. Powiedział, że dziwi go to, że radny 

Stępień nie chce drogi w Załęczu Małym, nie chce drogi w Załęczu Wielkim, nie chce 

drogi w Gromadzicach, nie chce drogi w Okalewie. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji przerywając radnemu wypowiedź 

zwrócił uwagę, że ani słowa o tym nie powiedział.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji stwierdził, że do tego zmierza.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zwrócił uwagę, że jako radny ma 

prawo pytać. Zwracając się do radnego Borczyka powiedział, żeby nie insynuował, 

że on czegoś nie chce. Dalej powiedział: „Panie Borczyk, niech się Pan stuknie  

w głowę”.   

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji poprosił, aby mu nie ubliżać.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zwrócił radnemu uwagę, że ani 

razu się do niego nie odezwał. Wskazał, że pytał Skarbnika Powiatu o przewidywania 

kosztów.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał Skarbnika Powiatu czy 

bez tych decyzji powiat jest w stanie wybudować drogi w Załęczu Małym, w Załęczu 

Wielkim, w gminie Czarnożyły, w Okalewie. Poprosił o wyjaśnienia.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu powiedział, że budżet to nie 

jest guma i nie można go rozciągnąć jak się chce, w uchwale budżetowej zostały 

przyjęte założenia. Podał, że niektórzy rezygnują z Polskiego Ładu i inwestycji nie 

będą realizować, ponieważ rzeczywiście niektóre przetargi wychodzą o wiele droższe 

i niestety oddają te środki. Powiedział, że w tym wypadku należy podjąć decyzję, czy 

te drogi będą robione i powiat będzie korzystać z dotacji w wysokości niecałych  

3 mln. zł, czy dołoży kwotę 750 tys. zł, zakładając oczywiście, że gminy też dołożą  

te same sumy. Podkreślił, że dyskusja dotyczy projektów uchwał, jest propozycja 

żeby środki, których nie ma zapełnić zwiększeniem kwot kredytu.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji stwierdził, że radny Stępień 

jest wolnym człowiekiem i ma prawo dziś zadecydować czy chce mieć drogę  

w Załęczu Małym, czy chce mieć drogę w Załęczu Wielkim i zagłosować „za” bądź 
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„przeciw”. Oświadczył, że on będzie głosował „za” drogą w Załęczu Małym  

i w Załęczu Wielkim, w Gromadzicach i w Okalewie.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji dodał, że Pan Borczyk będzie 

głosował również za zadłużeniem powiatu i powodowaniem coraz większych 

trudności, bo przecież można teraz zaciągać kredyt na wszystko, emitować obligacje 

i robić „hulaj dusza, piekła nie ma”, niestety piekło jest. Powiedział, że każdy będzie 

odpowiadał za swoje decyzje, niech koalicja PiS-u i Wspólnoty bierze 

odpowiedzialność. Oświadczył, że nie przyłoży ręki do zadłużania powiatu  

i kierowania go ku katastrofie, bo mieszkańcy powiatu wieluńskiego nie zasługują na 

takie podejście władzy. Władzę trzeba nie tylko konsumować, ale również 

podejmować trudne decyzje. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwracając się do radnego 

Stępnia powiedział, że pięknie podsumował mieszkańców gminy Pątnów, gminy 

Czarnożyły, gminy Ostrówek. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział radnemu Borczykowi 

żeby nie insynuował, bo to są metody Samoobrony i nie stawiał go przeciwko 

mieszkańcom gminy Ostrówek, gminy Pątnów czy gminy Czarnożyły. Podkreślił, że 

kiedy był starostą wszystkie gminy traktował jednakowo.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

radnemu Łukaszowi Dybce.  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji oświadczył, że zagłosuje za 

wykonaniem tych dróg, czyli za zaciągnięciem kredytu, dlatego że dotacja na te drogi 

przekracza 70%. Powiedział, że chciałby przypomnieć radnemu Stępniowi jak 

wykonał most, jak inne drogi wykonywał. Zapytał ile było dotacji na most. Podał, że 

wziął kredyt i wykonał inwestycję.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji przerwał wypowiedź radnemu 

Dybce. Podał, że żadnego kredytu nie było, ze środków własnych most był zrobiony. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji powiedział, że kultura radnego 

wymaga żeby nie przerywał wypowiedzi. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że jeżeli ktoś mówi 

nieprawdę, to trzeba korygować na bieżąco.  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji oświadczył, że każdy z radnych 

może podjąć swoją osobistą decyzję czy chce żeby te drogi były wykonane przy 

udziale dofinansowania zewnętrznego na poziomie przynajmniej 70%. Powiedział, że 
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to jest korzystne rozwiązanie dla naszego powiatu. Oznajmił, że będzie głosował „za” 

i liczy, że inni radni też tak zagłosują. Stwierdził, że kto będzie głosował „przeciw” lub 

„się wstrzyma”, to wiadomo, że nie chce rozwoju powiatu. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji odwołał się do wypowiedzi 

Skarbnika Powiatu, z której wynikało, że wzrost po przetargu spowodował,  

że proporcje dofinansowania się zmieniły. Zapytał jakie jest dofinansowanie  

w ramach Polskiego Ładu na drogę np. w Czarnożyłach, a jaka jest kwota po 

przetargu.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu wyjaśnił, że każda ww. droga 

wyceniona była na początku na kwotę 1.200.000 zł. Każda z gmin składając wniosek 

otrzymała dofinansowania w wysokości blisko 960 tys. zł (959 tys. zł, 958 tys. zł,  

959 tys. zł). Podał, że po przetargu razem z nadzorem, zgodnie z pismem Gminy 

Czarnożyły jest to kwota 1.706.239 zł, czyli po zbilansowaniu dofinansowania  

w wysokości 959.773 zł zostaje do podziału kwota 746.466,99 zł. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji podziękował Skarbnikowi za 

odpowiedź. Zapytał radnego Dybkę czy umie liczyć i wie jakie jest dofinansowanie. 

Poprosił żeby nie mijał się z prawdą. Podkreślił, że to jest droga donikąd, bo zawsze 

można inwestować, prowadzić inwestycje, ale z rozsądkiem i głową. Powiedział, że  

w jego ocenie tutaj rozsądku i głowy trochę brakuje. Tu jest kwestia oszacowania 

zysków i ewentualnych kosztów. To nie jest tak, że jest dofinansowanie i trzeba  

w ślepo decyzje podejmować, bo to jest pętla, która się będzie zaciskać. Stwierdził, 

że to jest odpowiedzialność rządzących za podejmowane decyzje, a my jesteśmy od 

tego żeby na te zagrożenia zwracać uwagę i o nich mówić bez żadnej złośliwości. 

Powiedział, że on żadnej złośliwości nie wykazywał, został tylko napadnięty przez 

radnego Borczyka i lekko przez Pana Dybkę. Poprosił, aby nie odbierać jego 

wypowiedzi jako ataku.  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji odnosząc się do słów radnego 

Stępnia na temat złośliwości stwierdził, że chyba nie słyszał siebie, kiedy obrażał 

radnego Borczyka mówiąc o Samoobronie i jakiś historycznych czasach. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wtrącił, że powiedział prawdę. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji poprosił Skarbnika Powiatu, aby 

podał ile procent wynosi dotacja, jaki jest procentowo koszt jednej inwestycji po 

stronie powiatu i po stronie gminy. Następnie zapytał radnego Stępnia jaki był koszt 

budowy/remontu mostu w Kamionie i w jakiej wysokości otrzymał dotację. Poprosił  
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o odpowiedź pisemną. Dalej powiedział, że kończą się nam te możliwości, ale z tego 

względu, że poprzednicy zostawili dosyć pełny worek kredytów.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że nie da się tego 

słuchać, bo to jest PiS-owska retoryka: żeście wy rządzili i wy jesteście winni, a wy to 

jesteście święci.  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji powiedział, że jest to ważna 

sprawa, czy inwestujemy i dalej się rozwijamy, czy stoimy w miejscu i nic nie robimy. 

Oświadczył, że społeczeństwo powiatu zasługuje na to żeby jeździć po lepszych 

drogach. Powiedział, że jeszcze nas stać na wykonanie tych dróg i kolejnych,  

a byłoby na pewno dużo lepiej i łatwiej gdybyśmy nie mieli tego bagażu kredytowego, 

który zafundował nam poprzedni starosta Pan Andrzej Stępień, ale trudno się mówi, 

damy radę, jesteśmy ludźmi młodymi, odważnymi, mamy dobrego skarbnika, który 

bardzo dobrze funkcjonuje, zna się na rzeczy i podołamy każdemu wyzwaniu. 

Pan Marek Kieler – Starosta Wieluński powiedział, że przysłuchuje się tej 

dyskusji i jest zniesmaczony jej formą, bo można merytorycznie prowadzić rozmowę, 

również na posiedzeniu Zarządu Powiatu były rozważane różne koncepcje. 

Podkreślił, że to jest projekt i pewne zabezpieczenie możliwości zaciągnięcia kredytu. 

Powiedział, że na ten moment, jeżeli chodzi o finanse powiatu, nie jest jeszcze 

tragicznie i Zarząd przedstawiając Radzie Powiatu te projekty uchwał analizował 

wszystkie możliwe scenariusze. Stwierdził, że na ten moment, i pewnie wszyscy się 

w tej kwestii z nim zgodzą, taniej już nie będzie i teraz jest pytanie: czy skorzystać  

z tego dofinansowania, obojętne w jakiej wysokości. Powiedział, że wszyscy wiedzą 

jaki jest stan dróg i musimy na tych drogach działać. Podał, że na ostatnim Zarządzie 

rozpatrywany był wniosek Wójta Gminy Osjaków i na ten moment Zarząd zawiesił  

projektowanie dalszych dróg, bo zdajemy sobie sprawę z sytuacji, jesteśmy ludźmi 

odpowiedzialnymi za finanse. Podał też, że w ostatnim czasie miał okazję spotkać się 

z kolegami, starostami z ościennych powiatów i wszyscy mają dokładnie ten sam 

problem, ale pomimo pewnych obaw zarządy podejmują decyzje o inwestowaniu,  

bo grzechem zaniechania byłoby nie skorzystać z dofinansowania. Dodał, że na 

terenie naszego powiatu ceny nie są jeszcze tak wygórowane jak w innych 

powiatach. Zwrócił uwagę, że środkami bieżącymi nie jesteśmy w stanie poprawić 

infrastruktury drogowej. Stwierdził, że w jego ocenie zasadnym jest aby 

przedstawione przez Zarząd Powiatu projekty uchwał zaopiniować pozytywnie. 



14 
 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiadając na pytanie 

radnego Dybki podał, że wkład Starostwa Powiatowego w budowę każdej z tych dróg 

wynosi 21,7%, każda gmina też dokłada po 21%, czyli dofinansowanie z Polskiego 

Ładu jest na poziomie niecałych 60%. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji stwierdził, że dyskusja w tym 

temacie powinna zmierzać ku końcowi, bo każdy już wie o co chodzi i może 

zagłosować zgodnie ze swoim sumieniem. Zaproponował zamknięcie dyskusji.  

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poddała pod 

głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Czarnożyły na realizację zadania 

pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4534E Czarnożyły-Gromadzice” realizowanego  

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Czarnożyły na realizację zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4534E 

Czarnożyły-Gromadzice” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg (głosowało 7 członków komisji; nieobecni: radny Sebastian Jasiński i radny 

Andrzej Stępień). 

 Radny Łukasz Dybka – członek komisji podziękował za pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały w ww. sprawie. Powiedział, że mocno się zdziwił, 

że radny Andrzej Stępień nie wziął udziału w tym głosowaniu, chociaż wygłaszał 

hasła propagandowe, że brakło mu odwagi żeby zagłosować „przeciw”.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poddała pod 

głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrówek na realizację zadania  

pn.: „Remont (odnowa) drogi powiatowej nr 4537E od DK 45-Okalew” realizowanego 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 
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w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Ostrówek na realizację zadania pn.: „Remont (odnowa) drogi powiatowej nr 4537E 

od DK 45-Okalew” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

(głosowało 7 członków komisji; nieobecni: radny Sebastian Jasiński i radny Andrzej 

Stępień). 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poddała pod 

głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pątnów na realizację zadania  

pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Małe i Załęcze 

Wielkie, gm. Pątnów” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Pątnów na realizację zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4521E  

w miejscowości Załącze Małe i Załącze Wielkie, gm. Pątnów” realizowanego  

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg (głosowało 7 członków komisji; 

nieobecni: radny Sebastian Jasiński i radny Andrzej Stępień). 

Pkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

Pkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji oddała głos 

Skarbnikowi Powiatu. Poprosiła o omówienie zmian w budżecie powiatu i zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie powiatu. Następnie przedstawił zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2022-2033.  
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Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podziękowała 

Skarbnikowi Powiatu za wyjaśnienia. Zapytała czy są pytania. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał czy w uchwale 

budżetowej jest uwzględniona kwota 70 tys. zł, którą Gmina Wierzchlas przeznaczyła 

na projekt chodnika przy ulicy Olewińskiej w Wierzchlesie. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że nie ma, 

ponieważ na razie wszystkie zadania związane z projektami dróg zostają 

wstrzymane do momentu pojawienia się w miesiącu lipcu, sierpniu możliwości 

uwolnienia kwot poręczeń. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji stwierdził wobec powyższego, że 

ustalenia, na które powoływał się Wójt Gminy Gierczyk, które poczynił ze Starostą  

i Wicestarostą są nieaktualne, powiat z deklaracji kierownictwa Zarządu na razie się 

wycofuje. Wskazał, że mówi to na podstawie tego, co usłyszał na sesji Rady Gminy 

w Wierzchlesie.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu powiedział, że jeżeli 

mielibyśmy włożyć te środki i zrobić to zadanie inwestycyjne, to automatycznie 

musiałaby być zwiększona kwota emisji obligacji na 1 mln. 100 tys. zł, ponieważ do 

tego projektu trzeba byłoby dołożyć przynajmniej 100 tys. zł.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji przypomniał, że na poprzedniej 

sesji Starosta Kieler mówił, że koszt projektu to jest 120-130 tys. zł, a Skarbnik teraz 

mówi o 170 tys. zł. Podziękował za informację i powiedział, że postara się z niej 

również zrobić użytek.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy 

jeszcze ktoś chciałby zabrać głos. 

Pan Marek Kieler – Starosta Wieluński powiedział, że sprawy projektów 

zostały na ten moment zawieszone z uwagi na wzrost kosztów inwestycji wcześniej 

zaplanowanych, na które powiat otrzymał dofinansowanie, ale to nie oznacza, że one 

nie będą realizowane. Jeżeli w późniejszych miesiącach pojawią się możliwości, 

takie było stanowisko Zarządu Powiatu dotyczące również pisma Wójta Gminy 

Osjaków, to sprawa zostanie jeszcze raz przeanalizowana pod względem 

finansowym. Dodał, że podane przez niego koszty były kosztami szacunkowymi, 

kierował się wartościami przekazanymi przez PZD. 
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Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

radnemu Dybce, a w następnej kolejności radnemu Borczykowi.  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji poprosił radnego Stępnia, aby  

z uwagi na to, że nie jest widoczny w kamerze, potwierdził czy słyszał odpowiedź 

udzieloną przez Starostę Marka Kielera. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że słyszał. Dodał, że 

ta odpowiedź go nie satysfakcjonuje, bo co innego Starosta opowiadał na sesji,  

co innego dzisiaj mówi Skarbnik, co innego ustala się z Wójtem Gierczykiem,  

co innego Wójt Gierczyk mówi radnym Rady Gminy Wierzchlas i sytuacja dalej jest 

niewiadoma, w zawieszeniu. Stwierdził, że mieszkańcy ulicy Olewińskiej  

w Wierzchlesie muszą pokornie, cierpliwie czekać, bo na wszystko inne są 

możliwości zaciągania kredytu, natomiast na ulicę Olewińską w Wierzchlesie nie ma 

takiej możliwości. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że zachowanie 

radnego Stępnia jest dla niego bardzo bulwersujące i niezrozumiałe, że radny nie 

potrafi odróżnić inwestycji, które już są w realizacji, na które są środki, czyli inwestycji 

w Załęczu Małym, w Załęczu Wielkim, w Gromadzicach, w Okalewie, od inwestycji, 

o których wspomniał Pan Starosta wskazanych we wniosku Wójta Gminy Osjaków 

czy wniosku Wójta Gminy Wierzchlas. Podał, że wnioski te mają pozytywne opinie 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i czekamy na miesiąc lipiec, na miesiąc sierpień, 

być może uwolnią się te środki i będziemy to dalej realizować. Poprosił radnego 

Stępnia, aby wziął to pod uwagę. Zwrócił również radnemu uwagę, że nie głosował 

za inwestycjami, które już są, uciekł od głosowania.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że przed niczym nie 

ucieka, tylko zwraca uwagę, że na jedne inwestycje są możliwości zaciągania 

kredytu, na inne nie ma. Stwierdził, że jeżeli tak jest, to mieszkańcy muszą o tym 

wiedzieć.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania do Skarbnika Powiatu. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 
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w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 7 członków komisji; 

nieobecni: radny Sebastian Jasiński i radny Andrzej Stępień).  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poddała pod 

głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2033 (głosowało 6 członków komisji; nieobecni: radny 

Sebastian Jasiński, radny Grzegorz Mielczarek i radny Andrzej Stępień). 

Pkt 13 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poinformowała,  

że wraz z materiałami na dzisiejsze posiedzenie, radni otrzymali przekazany przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu do wiadomości komisji protokół  

z kontroli Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu w zakresie inwestycji  

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4510E Wieluń-Toplin w m. Mokrsko” oraz stanu 

dróg powiatowych, przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu  

w Wieluniu.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji przypomniał, że w dniu 

jutrzejszym odbędzie się uroczystość z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego. 

Przedstawił program obchodów.  

Radna Joanna Kacała – członek komisji z okazji Dnia Matki złożyła 

wszystkim mamom najserdeczniejsze życzenia.   

Radny Łukasz Dybka – członek komisji złożył wniosek o przygotowanie 

przez Skarbnika Powiatu zestawienia finansowego przedstawiającego jaki był wkład 

własny powiatu w realizacji inwestycji polegającej na remoncie mostu na rzece 

Warcie w miejscowości Kamion, jaką kwotę stanowiło dofinansowanie zewnętrzne 

oraz jaki był koszt ogólny wykonanego zadania.   
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Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

punkcie ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Wobec powyższego 

przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.  

Pkt 14 

Zamknięcie LII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec wyczerpania 

porządku obrad zamknęła LII posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki 

Rady Powiatu w Wieluniu dziękując wszystkim za obecność i udział w obradach.  

protokołowała         przewodniczący komisji 

Anna Zychla        Agnieszka Wasińska 

 

 


